
 
PROTOKÓŁ Nr 33/10  

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej, Komisji Finansów, Rozwoju Gospodarczego  
i Ochrony Środowiska z Komisją Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych  

Rady Miejskiej w Golczewie 
odbytego w dniu 3 listopada 2010 r. 

 
Posiedzeniu przewodniczył radny Grzegorz Dyksy Przewodniczący Komisji Fi-
nansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska. 
Komisje posiedzenie rozpoczęły o godz. 1400, zakończyły o godz. 1720 
W posiedzeniu udział wzięli wszyscy członkowie Komisji Rewizyjnej i Komisji 
Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska oraz członkowie 
Komisji Oświaty Zdrowia i Spraw Społecznych. 
W posiedzeniu ponadto uczestniczyli: Andrzej Danieluk, burmistrz, Ireneusz 
Wilk sekretarz gminy, Zbigniew Olech radca prawny, Józef Malec inspektor 
Urzędu Miejskiego, Jadwiga Adamowicz inspektor Urzędu Miejskiego,  
Elżbieta Bednarczyk, podinspektor Urzędu Miejskiego Dorota Opiła inspektor 
Urzędu Miejskiego. 
Lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu. 
 

Porządek obrad komisji: 
 
 
1. Sprawy regulaminowe: 

a) otwarcie posiedzenia Komisji, 
b) stwierdzenie kworum, 
c) przyjęcie protokołu z poprzedniej komisji. 

2. Omówienie spraw sesyjnych: 
 
1) projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku  

od nieruchomości, 
2) projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku  

od środków transportowych, 
3) projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Golczewo 

na 2010 r., 
4) projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego – część obrębu Kłęby, 
5) projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie służebnością 

przesyłu nieruchomości będących w użytkowaniu wieczystym Gminy Gol-
czewo, 

6) projekt uchwały w sprawie ustalenia opłat za świadczenia udzielane przez 
Przedszkole Publiczne w Golczewie, 

7) projekt uchwały w sprawie przyjęcia zmiany statutu Celowego Związku 
Gmin R-XXI z siedzibą w Nowogardzie, 

8) projekt uchwały w sprawie powołania przedstawicieli Rady Miejskiej  
do Gminnej Rady Działalności Pożytku Publicznego, 

9) informacja Burmistrza Golczewa o stanie realizacji zadań oświatowych 
Gminy Golczewo za rok szkolny 2009/2010, 

10) informacja dotycząca analizy oświadczeń majątkowych, 
11) sprawozdania Komisji Rady Miejskiej w Golczewie z odbytych posiedzeń 

wyznaczonych rocznym planem pracy. 
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1. Wolne wnioski i zapytania. 
2. Zakończenie obrad. 

 
Ad 1. Sprawy regulaminowe 
 

Radny Grzegorz Dyksy, przewodniczący obrad stwierdził kworum w komi-
sjach i komisje są władne do wydawania opinii i wniosków do rozpatrywanych 
tematów posiedzenia. W posiedzeniu uczestniczyli wszyscy członkowie Komi-
sji. 

Powitał radnych i zaproszonych gości następnie przedstawił porządek obrad, 
według którego będzie prowadzone dzisiejsze posiedzenie.  
 Burmistrz Andrzej Danieluk złożył wniosek o rozszerzenie porządku obrad 
o projekt uchwały w sprawie zwolnienia z obowiązku wpłat nadwyżki środków 
obrotowych zakładu budżetowego o nazwie Zakład Usług Publicznych w Golcze-
wie i projekt uchwały w sprawie zgody na użyczenie nieruchomości. 
 Komisje jednomyślnie, 15 głosami „za” przyjęły wniosek Burmistrza. 
 
Porządek obrad po zmianie przedstawia się następująco: 
 
2. Omówienie spraw sesyjnych: 

 
1) projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku  

od nieruchomości, 
2) projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku  

od środków transportowych, 
3) projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Golczewo  

na 2010 r., 
4) projekt uchwały w sprawie zwolnienia z obowiązku wpłat nadwyżki środków 

obrotowych zakładu budżetowego o nazwie Zakład Usług Publicznych w Gol-
czewie, 

5) projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego – część obrębu Kłęby, 

6) projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie służebnością prze-
syłu nieruchomości będących w użytkowaniu wieczystym Gminy Golczewo, 

7) projekt uchwały w sprawie zgody na użyczenie nieruchomości, 
8) projekt uchwały w sprawie ustalenia opłat za świadczenia udzielane przez 

Przedszkole Publiczne w Golczewie, 
9) projekt uchwały w sprawie przyjęcia zmiany statutu Celowego Związku Gmin 

R-XXI z siedzibą w Nowogardzie, 
10) projekt uchwały w sprawie powołania przedstawicieli Rady Miejskiej  

do Gminnej Rady Działalności Pożytku Publicznego, 
11) informacja Burmistrza Golczewa o stanie realizacji zadań oświatowych Gmi-

ny Golczewo za rok szkolny 2009/2010, 
12) informacja dotycząca analizy oświadczeń majątkowych, 
13) sprawozdania Komisji Rady Miejskiej w Golczewie z odbytych posiedzeń wy-

znaczonych rocznym planem pracy. 
 

3. Wolne wnioski i zapytania. 
4. Zakończenie obrad. 
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 Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie protokół z poprzedniego 
wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miejskiej w Golczewie, które odbyło się  
w dniu 15 września br. 
W wyniku jawnego głosowania Radni 15 głosami „za” przyjęli ww. protokół z po-
przedniego posiedzenia Komisji. 
 
Ad. 2 Omówienie spraw sesyjnych: 
 
Ad. 2.1). projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku 
od nieruchomości 
 Teresa Seweryn, podinspektor Urzędu Miejskiego w Golczewie w imieniu 
Burmistrza przedstawiła projekt uchwały i poinformowała, że proponowane 
stawki podatku zostały obliczone na podstawie wskaźnika cen towarów i usług 
konsumpcyjnych w I półroczu 2010 r., który wynosił 2,6 %. 
Odczytała proponowane stawki porównując je do stawek uchwalonych w ubie-
głym roku i podała maksymalne wysokości stawek podatku od nieruchomości, 
które Rada może przyjąć. 
 Radny Mieczysław Perużyński zapytał w jakiej wysokości był dochód z ty-
tułu podatku od budynków przeznaczonych pod działalność gospodarczą ? 
 Teresa Seweryn poinformowała, że 454,468,80 zł. 
 Radny Piotr Gajda zapytał na jakiej podstawie określana jest maksymalna 
kwota podatku ? 
 Teresa Seweryn odpowiedziała, że określa są Minister Finansów. 
 Radny Tomasz Bartniczuk zapytał, czy Gmina musi podwyższać podatek  
o wielkość wskaźnika ? 
 Teresa Seweryn poinformowała, że Gmina nie musi podwyższać podatku, 
może pozostawić w tej samej wysokości lub też określić maksymalne stawki. 
 Radny Grzegorz Dyksy zapytał, czy została wyliczona kwota dochodu  
do budżetu z tytułu podatków od nieruchomości ? 
 Teresa Seweryn poinformowała, że na 2011 r. planowana jest kwota 
1.526.358,87 zł. 
 Radny Mieczysław Perużyński złożył wniosek, aby na 2011 r. w ogóle nie 
podnosić stawek podatku od nieruchomości i pozostawi wić ich wysokości  
na poziomie bieżącego roku. 
Poinformował, że Gmina Golczewo nie inwestuje w przedsiębiorców z naszej 
Gminy, jedynie obciąża ich wysokimi podatkami. Nie pozawala im tutaj prospe-
rować, ponieważ nie realizują robót, które prowadzone są na terenie Gminy. 
 Radna Danuta Bednarz zapytała, o jaką kwotę zwiększy się dochód do bu-
dżetu, jeśli podatki zostaną podwyższone ? 
 Teresa Seweryn odpowiedziała, że o około 23.000,00 zł. 
 Radny Mieczysław Perużyński stwierdził, że taką kwotę Gmina wydaje na 
jedną imprezę. 
 Ireneusz Wilk poinformował, że podatek od nieruchomości jest dochodem 
własnym Gminy. 
 Burmistrz poinformował, że w skali powiatu w Gminie Golczewo podatki 
są najniższe a ich ściągalność nie jest zła.  
 Radny Wiesław Kloch uważa, że podatki należy pozostawić w tej samej wy-
sokości. 
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Radna Danuta Bednarz, powiedziała, że są to groszowe sprawy (0,14 zł za 
szopkę), uważa, że podatki można podnieść. 
 
Radni nie wnieśli więcej uwag i pytań. 
 
Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały pod głosowanie Komisji.] 
Komisje zaopiniowały ww. projekt uchwały w jawnym głosowaniu. 
 
Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska 2 głosami 
„za”, przy 4 głosach „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się” 
Komisja Rewizyjna 4 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw” i 1 głosie „wstrzymują-
cym się”. 
Komisja Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych 4 głosami „za”, przy 1 głosie 
„przeciw” i 3 głosach „wstrzymujących się”. 
 
Ad. 2.2) projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku 
od środków transportowych 
 Teresa Seweryn podinspektor Urzędu Miejskiego w imieniu Burmistrza 
przedstawiła projekt uchwały i poinformowała, że stawki podatku od środków 
transportowych zostały również przeliczone na podstawie wzrostu wskaźnika 
inflacji w wysokości 2,6 % (ogłoszonego przez GUS, jako wskaźnik cen towarów  
i usług konsumpcyjnych w I półroczu 2010 r.). 
Odczytała proponowane wysokości stawek podatku od środków transportowych 
na 2011 r. porównując ich wysokość do stawek obowiązujących w 2010 r. 
 Radny Grzegorz Dyksy zapytał jaka procentowo była to kwota w budżecie ? 
 Teresa Seweryn odpowiedziała, że do 31 października br. wpłaty wyniosły 
60 tys. zł. 
 Radny Piotr Gajda złożył wniosek formalny, aby podatek od środków 
transportowych pozostawić na tym samym poziomie. 
 
 Radni nie wnieśli więcej uwag i pytań. 
 
Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały pod głosowanie Komisji.] 
Komisje zaopiniowały ww. projekt uchwały w jawnym głosowaniu. 
 
Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska 1 głosem „za”, 
przy 5 głosach „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się” 
Komisja Rewizyjna 3 głosami „za”, przy 3 głosach „przeciw”. 
Komisja Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych 2 głosach „za”, przy 4 głosach 
„przeciw” i 2 głosach „wstrzymujących się”. 
 

Przewodniczący obrad o godz. 14 50 ogłosił. 
O godz. 15 05 wznowiono obrady. 

 
Ad. 2.3) projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 
Golczewo na 2010 r.  
 Barbara Deszńska, skarbnik gminy w imieniu Burmistrza przedstawiła 
projekt uchwały i poinformowała, że zwiększenie dochodów bieżących o kwo-
tę 150.00 zł związane jest z uzyskaniem większych niż planowano dochodów 
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z tytułu refundacji wynagrodzeń osób zatrudnionych w ramach robót pu-
blicznych. Poinformowała ponadto, że zwiększenie planowanych przychodów 
i kosztów Zakładu Usług Publicznych w Golczewie w 2010 r. powoduje ko-
nieczność zmiany załącznika nr 10 do uchwały w sprawie uchwalenia budże-
tu Gminy Golczewo na 2010 r. 
Wyjaśniła, że są to zmiany porządkowe i szczegółowe zapisy zawarte są w za-
łącznikach do niniejszej uchwały. 
 
Komisje nie wniosły uwag i pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 
 

Ad. 4 Projekt uchwały w sprawie zwolnienia z obowiązku wpłat nad-
wyżki środków obrotowych zakładu budżetowego o nazwie Zakład 
Usług Publicznych w Golczewie za rok 2010 r. 
 Barbara Deszńska, skarbnik gminy w imieniu Burmistrza przedstawiła 
projekt uchwały i poinformowała, że zgodnie z ustawą o finansach publicz-
nych samorządowy zakład budżetowy wpłaca do jednostki samorządu teryto-
rialnego nadwyżkę środków obrotowych ustanowionych na koniec roku 
sprawozdawczego. Wyjaśniła, że organ stanowiący może jednak postanowić 
inaczej.  
Poinformowała, że Zakład Usług Publicznych w Golczewie utracił płynność 
finansową, która spowoduje konieczność zwiększenia dotacji z budżetu Gmi-
ny dla zachowania prawidłowej sytuacji finansowej Zakładu. 
 Radny Tomasz Bartniczuk zaproponował, aby z tej czynności nie zwal-
niać Zakładu na stałe lecz na dany rok. Złożył wniosek formalny, aby Zakład 
Usług Publicznych w Golczewie zwolnić z obowiązku wpłat nadwyżki środków 
obrotowych za 2010 r. 
 
Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały pod głosowanie Komisji.] 
Komisje zaopiniowały ww. projekt uchwały w jawnym głosowaniu. 
 
Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska 7 głosami 
„za”. 
Komisja Rewizyjna 6 głosami „za”. 
Komisja Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych 8 głosami „za”. 
 
Ad. 2.5). projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego – część obrębu 
Kłęby i Kłodzino 
 Elżbieta Bednarczyk, podinspektor Urzędu Miejskiego w Golczewie  
w imieniu Burmistrza przedstawiła projekt uchwały i poinformowała, że in-
westor zwrócił się z wnioskiem do Burmistrza o przystąpienie do sporządze-
nia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w obrębie Kłęby  
i Klodzino, ponieważ zamierza tam realizować budowę siłowni wiatrowych. 
Wyjaśniła, że inwestycja będzie realizowana na działkach, które stanowią je-
go własność.  
 Radny Mieczysław Perużyński zapytał, dlaczego zmieniamy plan, jeżeli 
nie dokonano zmiany studium ? 
 Elżbieta Bednaczyk wyjaśniła, że nie ma to żadnych skutków praw-
nych. Nie może nastąpić uchwalenie planu przed uchwaleniem studium.  
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W obowiązującym Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego gminy Golczewo teren objęty miejscowym planem zagospoda-
rowania przestrzennego, położony w gminie Golczewo, obręb geodezyjny Kłę-
by i Kłodzino jest przeznaczony na cele rolnicze. W dniu 30 czerwca 2010 r. 
została podjęta przez Radę Miejską w Golczewie uchwała w sprawie przystą-
pienia do zmiany ww. studium mająca na celu zmianę przeznaczenia ww. te-
renów pod budowę siłowni wiatrowych, gdyż ustalenia studium są wiążące 
dla organów gminy przy sporządzeniu planów miejscowych. 
 Radny Mieczysław Perużyński prosił o okazanie porozumienia zawarte-
go w dniu 5 sierpnia br. z inwestorem, zgodnie z którym Gmina Golczewo nie 
poniesie kosztów z związku ze sporządzeniem miejscowego planu zagospoda-
rowania przestrzennego. 
 Elżbieta Bednarczyk okazała ww. porozumienie i poinformowała, że 
biuro architektoniczne ma podpisaną umowę z inwestorem. Wykonawca zo-
bowiązał się do pokrycia kosztów zmiany studium w całości. 
 Radny Tomasz Bartniczuk zwrócił uwagę, że strefa oddziaływania gra-
niczy ze strefą mieszkalną w związku z tym wartość działek sąsiadujących ze 
strefą izofoniczną straci na wartości.  
Zapytał na jakiej podstawie wyznaczana jest strefa izofoniczna ? 
 Elżbieta Bednarczyk poinformowała, że oznacza ją architekt. 
 Radny Tomasz Wawrzyński zapytał, czy w tej sprawie odbędzie się dys-
kusja społeczna ? 
 Elżbieta Bednarczyk stwierdziła, że osoby zainteresowane będą miały 
prawo złożenia wniosków, które będą rozpatrywane w dalszej procedurze 
zmiany planu. 
  
Radni nie wnieśli więcej uwag i pytań. 
 
Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały pod głosowanie Komisji.] 
Komisje zaopiniowały ww. projekt uchwały w jawnym głosowaniu. 
 
Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska 5 głosami 
„za”, przy 2 głosach „przeciw”. 
Komisja Rewizyjna 5 głosami „za”, przy 3 głosach „wstrzymujących się”. 
Komisja Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych 4 głosami „za”, przy 4 głosach 
„wstrzymujących się”. 
 
Ad. 6 projekt uchwały wyrażenia zgody na obciążenie służebnością prze-
syłu nieruchomości będących w użytkowaniu wieczystym Gminy Golcze-
wo, 

Jadwiga Adamowicz, inspektor Urzędu Miejskiego w Golczewie w imieniu 
Burmistrza przedstawiła projekt uchwały i poinformowała, że Przedsiębiorstwo 
Gestamp Eolika Polska Sp. z o. o. wystąpiła do Burmistrza Golczewa z wnio-
skiem o wyrażenie zgody na ustanowienie służebności przesyłu w działkach wy-
mienionych w projekcie uchwały do Głównego Punktu Zasilania.  
Firma jest w trakcie realizacji budowy Parku Wiatrowego Kłęby. Działki objęte 
służebnością stanowią byłe torowiska wąskotorówki. Wszystkie koszty ustano-
wienia służebności ww. firma zobowiązała się pokryć w całości. Ułożenie kabla 
przesyłowego nie będzie przeszkadzało w wykonaniu ścieżki rowerowej. 
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Radny Grzegorz Dyksy zapytał, czy koszt ustanowienia służebności dla 

wspomnianych działek będzie mógł być określony na podstawie uchwały  
w sprawie zajęcia pasa drogowego ? 

Jadwiga Adamowicz odpowiedziała, że uchwała w sprawie zajęcia pasa 
drogowego dotyczy dróg gminnych. Koszt przebiegu, wyceny, zawarcia aktu no-
tarialnego, opłaty sądowej pokrywa wnioskodawca. Opłata nie może być niższa, 
od opłaty określonej przez rzeczoznawcę. Poinformowała ponadto, że do czasu 
istnienia elektrowni wiatrowych firma zarządzająca nimi będzie wnosić opłaty. 

 
Ad. 2.7). projekt uchwały w sprawie zgody na użyczenie nieruchomości
 Jadwiga Adamowicz, podinspektor Urzędu Miejskiego w Golczewie w imie-
niu Burmistrza przedstawiła projekt uchwały i poinformowała, że jednym z ele-
mentów budowy ubojni drobiu jest wybudowanie rurociągu przesyłowego wytwa-
rzanych ścieków. W projekcie inwestycji część rurociągu ma iść przez część nie-
ruchomości gminnych, tj. drogę wewnętrzną.  
Prosiła o przyjęcie zmiany zapisu projektu uchwały w § 1, po wyrazach „Ostrow-
cu” dodanie wyrazów „Świętokrzyskim (27-400) przy ul. Dalekiej 25, w celu wy-
budowania rurociągu odprowadzania ścieków oczyszczonych”. 
 Radny Mieczysław Perużyński zapytał, co jest powodem, że taką wersję 
przyjmujemy ? 
 Jadwiga Adamowicz poinformowała, że jest to zgodne z projektem. 
 Paweł Jamroziak inspektor Urzędu Miejskiego poinformował, że jest to 
zgodne z decyzją środowiskową. 
 
Komisje nie wniosły uwag i pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 
 

Ad. 2.8). projekt uchwały w sprawie ustalenia opłat za świadczenia udzie-
lane przez Przedszkole Publiczne w Golczewie 
 Ireneusz Wilk, sekretarz gminy w imieniu Burmistrza przedstawił projekt 
uchwały i poinformował, że sprawa opłat za przedszkole była przedmiotem obrad 
XXXIX sesji Rady Miejskiej w Golczewie. 
Wyjaśnił, że Wojewoda ma zastrzeżenia, za jakie świadczenia winna być wnoszo-
na opłata. 
Stwierdził, że ujmowanie w uchwale opłat za świadczenia udzielane przez przed-
szkole w kwotach miesięcznych ma charakter stały, bez umożliwienia zastoso-
wania zasady ekwiwalentności. 
Wprowadzenie opłat według stawki godzinowej oraz określenie możliwych rodza-
jów świadczeń w tym czasie pozwoli na równe traktowanie wszystkich dzieci, 
niezależnie od czasu trwania dodatkowych zajęć opiekuńczo-wychowawczych  
w ciągu dnia. 
 Radny Mieczysław Perużyński stwierdził, że poprzednia uchwała była źle 
przygotowana pod względem prawnym. 
 Sekretarz poinformował, że można wprowadzić zmianę. 
 
Komisje nie wniosły więcej uwag i pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 
 
Ad. 2.9). projekt uchwały w sprawie przyjęcia zmiany statutu Celowego 
Związku Gmin R-XXI z siedzibą w Nowogardzie, 
 Paweł Jamroziak inspektor Urzędu Miejskiego w imieniu Burmistrza 
przedstawił projekt uchwały i poinformował, że z uwagi na wystąpieniem Gminy  



 8
 
Ińsko ze Związku Gmin R-XXI z siedzibą w Nowogardzie Zgromadzenie ww. 
Związku podjęło uchwałę w sprawie zmiany statutu. 
Wyjaśnił, że kwestię wystąpienia członków ze związku reguluje ustawa o samo-
rządzie gminnym, która stanowi, że zmiana statutu następuje w trybie przewi-
dzianym do jego ustanowienia. 
  
Komisje nie wniosły uwag i pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 
 
Ad. 2.10). projekt uchwały w sprawie powołania przedstawicieli Rady 
Miejskiej do Gminnej Rady Działalności Pożytku Publicznego, 
 Dorota Opiła inspektor Urzędu Miejskiego w imieniu Burmistrza przed-
stawiła projekt uchwały i poinformowała, że we wrześniu br. podjęto uchwałę 
o powołaniu Gminnej Rady Pożytku Publicznego. Zgodnie z jej zapisem w jej 
skład wchodzi dwóch przedstawicieli Rady Miejskiej. 
 Radny Mieczysław Perużyński zapytał, czy jest sens wyznaczania 
przedstawicieli Rady Miejskiej skoro kadencja Rady upływa już 12 listopada 
br. Zapytał, czy w tym czasie jeszcze zapadną jakiekolwiek rozstrzygnięcia ? 
 Dorota Opiła poinformowała, że w najbliższych dniach planowane jest 
posiedzenie Gminnej Rady w celu przeprowadzenia konsultacji aktów prawa 
miejscowego z organizacjami pozarządowymi. 
 Sekretarz dodał, że należy zapewnić procedurę uchwalania programu 
współpracy. 
 Radny Tomasz Bartniczuk wyraził chęć udziału w ww. Gminnej Radzie. 
 Radna Danuta Bednarz zaproponowała kandydaturę Radnego Mieczy-
sława Perużyńskiego. 
 Radny Mieczysław Perużyński wyraził zgodę. 
 
Komisje nie wniosły uwag do proponowanych kandydatur. 
 
Przewodniczący obrad poddał ww. kandydatury pod głosowanie Komisji. 
 
We wspólnym głosowaniu pozytywnie zaopiniowano zgłoszone kandydatury 
do powołania ich jako przedstawicieli Rady Miejskiej do Gminnej Rady Dzia-
łalności Pożytku Publicznego 12 głosami „za”, przy 3 głosach „wstrzymują-
cych się”. 
 

Przewodniczący obrad o godz. 16 10 ogłosił. 
O godz. 16 25 wznowiono obrady. 

 
Ad. 2.11). informacja Burmistrza Golczewa o stanie realizacji zadań 
oświatowych Gminy Golczewo za rok szkolny 2009/2010 
 Ireneusz Wilk sekretarz gminy w imieniu Burmistrza przedstawił ww. 
informację i poinformował, że zgodnie z ustawą o systemie oświaty organ wy-
konawczy samorządu terytorialnego ma obowiązek przedstawienia organowi 
stanowiącemu jednostki samorządu terytorialnego informację o stanie reali-
zacji zadań oświatowych za poprzedni rok szkolny, w tym o wynikach spraw-
dzianów i egzaminów w szkołach prowadzonych jako zadanie własne. 
 Radna Beata Pastryk zwróciła uwagę, że w Szkole Podstawowej w Wy-
sokiej Kamieńskiej wykazano niewłaściwą liczbę zatrudnionych nauczycieli  
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i nie zgodne są dane określające współczynnik łatwości sprawdzianu  
oraz obszarów umiejętności.  
 Sekretarz wyjaśnił, że informację opracował na podstawie danych uzy-
skanych z ZSP w Golczewie. 
Odpowiedział, ze sprawdzi powyższe dane i udzieli odpowiedzi na najbliższej 
sesji. 
 
Więcej uwag nie wniesiono. 
Komisje pozytywnie zaopiniowały ww. Informację. 
 
Ad. 2.12). informacja dotycząca analizy oświadczeń majątkowych  
 Mieczysław Perużyński Przewodniczący Rady poinformował, że zgodnie  
z ustawą o samorządzie gminnym Wojewoda i Urząd Skarbowy dokonuje analizy 
złożonych oświadczeń majątkowych. 
Odczytał pismo Wojewody Zachodniopomorskiego nr NK. 3.0961/33/10-1(DR)  
z 12 października 2010 r. w sprawie analizy oświadczeń majątkowych złożonych 
przez Przewodniczącego Rady Miejskiej i Burmistrza na dzień 31 grudnia 2009 r. 
Wyjaśnił ponadto, że Urząd Skarbowy w Kamieniu Pomorskim do dnia dzisiej-
szego nie przesłał ww. analizy. Jeśli wpłynie w ciągu najbliższych dwóch dni 
wówczas zostanie przedstawiona na najbliższej sesji. 
 Radni nie wnieśli uwag do ww. analizy. 
 
Ad. 2.13). sprawozdania Komisji Rady Miejskiej w Golczewie z odbytych 
posiedzeń wyznaczonych rocznym planem pracy. 
 Radna Beata Pastryk Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia i Spraw 
Społecznych odczytała protokół z posiedzenia Komisji w sprawie osiągnięć szkół 
Gminy Golczewo w roku szkolnym 2009/2010, wyniki egzaminów zewnętrznych 
na przestrzeni trzech lat. 
 Radna Wanda Cieślikiewicz Członek ww. Komisji odczytała protokół z po-
siedzenia Komisji w sprawie realizacji budowy obiektów sportowych i placów za-
baw na terenie gminy Golczewo. 
 
Komisje nie wniosły uwag i pozytywnie zaopiniowały przedstawione informacje. 
 
 Radny Mieczysław Perużyński Członek Komisji Finansów, Rozwoju Gospo-
darczego i Ochrony Środowiska odczytał protokół z posiedzenia Komisji w spra-
wie kosztów utrzymania i możliwości rozwoju Ochotniczych Straży Pożarnych  
w Gminie Golczewo. 
 Radny Grzegorz Dyksy przedstawił informację w sprawie analizy wniosków 
Komisji Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska. 
 
Komisje nie wniosły uwag i pozytywnie zaopiniowały przedstawione informacje. 
 
(Ww. protokoły stanowią załącznik do niniejszego protokołu, zaś ich treść zawar-
ta jest w protokole z sesji Rady Miejskiej w Golczewie Nr XL/2010 odbytej  
w dniu 5 listopada 2010 r. 
 
Ad. 3 Wolne wnioski i zapytania 
 Radny Grzegorz Dyksy zapytał, czy będzie uchwalony podatek rolny ? 
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 Burmistrz wyjaśnił, że podatek rolny jest uchwalany na podstawie 
średniej ceny skupu żyta, który wynosi 37,64 zł. 
 Barbara Deszyńska skarbnik poinformowała, że zgodnie z opinią radcy 
prawnego nie ma potrzeby uchwalania uchwały w sprawie podatku rolnego, jeśli 
przyjęte są stawki określone przez GUS. 
 
 Radny Mieczysław Perużyński zapytał, czy będzie opracowany harmono-
gram dowozu wyborców do lokali wyborczych podczas najbliższych wyborów sa-
morządowych ? 
 Burmistrz poinformował, że harmonogram zostanie przygotowany. 
 
 Radny Antoni Opowicz poinformował, że mieszkańcy bloku przy ul. Osie-
dle Zdrojowe w Golczewie skarżą się na brak oświetlenia przy garażach. 
 Burmistrz stwierdził, że mieszkańcy bloku na pierwszym piętrze skarżą 
się, że lampa świeci im prosto w okna. Należy także rozstrzygnąć, kto winien po-
krywać jego koszt. 
 
 Radna Danuta Bednarz prosiła o zamontowanie drugiej lampy na placu 
zabaw przy starym boisku oraz przy ulicy w kierunku do dworca od strony ko-
ścioła. 
 

Radny Tomasz Bartniczuk zapytał dlaczego koszt wykupu starych garaży  
przy ul. Osiedle Robotnicze jest tak wysoki i wynosi 200 zł za 1 m2. 
 
Ad. 4 Zakończenie obrad. 

Wobec wyczerpania porządku obrad przewodniczący obrad dokonał  
zamknięcia wspólnego posiedzenia Komisji Rewizyjnej, Komisji Finansów, Roz-
woju Gospodarczego i Komisji Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych Rady Miej-
skiej w Golczewie. 
 
 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała:            Przewodniczył: 

Inspektor       Przewodniczący Komisji  
Finansów, Rozwoju Gospodarczego 
          i Ochrony Środowiska 

 
Danuta Krupa          Grzegorz Dyksy 

 
 

 


